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Guide of Manual

1. Please read and follow this instruction and safety warning 

carefully. Use the product in accordance with the intended purpose.

2. Please save the instruction for the future reference. When 

transferring the product to the third party. Please hand on the 

instruction and safety warning as well. 

3. The contents in this instruction, including the texts and pictures 

are as detailed as possible. 

4. For the purpose of summarizing, not all possible variations and 

installation methods are included in the instruction. During the 

assembly process, if you need further information, or has special 

difficulties, which are not included in the instruction, please consult 

with our customer service team. 

According to the distance 

between the two holes in the 

back of the jewelry cabinet, 
measure and mark two 

horizontal points on the wall, and 

then drill them with an electric 

drill. Insert anchors D into the 

holes, and then put screws E into 

the anchors. Please note that the 

screws cannot be all screwed in, 

and must leave enough length 

for hanging jewelry cabinet (The 
length can be properly adjusted).

Notes

1. The product is mainly used as a mirror and storage cabinet. The 

user must strictly assemble and use the product in accordance with 

the provisions of the manual. The seller does not assume any 

responsibility or liability with respect to any damage caused by 

incorrect assembly or improper use.

2. Please check if the cabinet body is intact and if accessories are 

complete before mounting. Do not place the edge of the unwrapped 

cabinet on the floor to avoid any fray or damage. 

3. When mounting the wall cabinet, please make sure that the holes 

away from electrical wires or water pipes, in order to prevent 

unexpected damages or losses. 

4. Follow the assembly steps shown in the diagram to position and 

adjust the parts, then gradually tighten all screws (Note: do not 
tighten excessively).
5. The cabinet must be mounted on the wall or the door with 

supplied or self-purchased accessories.

1 Mounted on The Wall
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Guide du Manuel
1. Veuillez lire et suivre attentivement ces instructions et 

avertissements de sécurité. Utilisez le produit conformément à 

l'usage auquel il est destiné.

2. Veuillez enregistrer les instructions pour référence future. Lors du 

transfert du produit à un tiers, veuillez également remettre les 

instructions et les avertissements de sécurité.

3. Le contenu de cette instruction, y compris les textes et les 

images, est aussi détaillé que possible.

4. Aux fins de résumé, toutes les variations et méthodes 

d'installation possibles ne sont pas incluses dans les instructions. 

Pendant le processus d'assemblage, si vous avez besoin de plus 

d'informations ou si vous rencontrez des difficultés particulières qui 

ne sont pas incluses dans les instructions, veuillez consulter notre 

équipe de service client.

Selon la distance entre les deux 

trous à l'arrière de l'armoire à 

bijoux, mesurez et marquez deux 
points horizontaux sur le mur, 

puis percez-les avec une 

perceuse électrique. Insérez les 

ancres (D) dans les trous, puis 
placez les vis (E) dans les 
ancres. Veuillez noter que les vis 

ne peuvent pas être toutes 

vissées et doivent laisser 

suffisamment de longueur pour 

suspendre l'armoire à bijoux (La 
longueur peut être correctement 

ajustée).

Remarques
1. Le produit est principalement utilisé comme miroir et meuble de 

rangement. L'utilisateur doit assembler et utiliser le produit 

strictement conformément aux dispositions du manuel. Le vendeur 

n'assume aucune responsabilité en cas de dommages causés par un 

montage incorrect ou une utilisation inappropriée.

2. Veuillez vérifier si le corps de l'armoire est intact et si les 

accessoires sont complets avant le montage. Ne placez pas le bord 

de l'armoire non emballée sur le sol pour éviter tout effilochage ou 

dommage.

3. Lors du montage de l'armoire murale, assurez-vous que les trous 

sont éloignés des fils électriques ou des conduites d'eau, afin 

d'éviter des dommages ou des pertes imprévus.

4. Suivez les étapes d'assemblage indiquées sur le schéma pour 

positionner et ajuster les pièces, puis serrez progressivement toutes 
les vis (Remarque : ne serrez pas excessivement).
5. L'armoire doit être montée sur le mur ou la porte avec les 

accessoires fournis ou achetés soi-même.

1 Monté sur Le Mur
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